
Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego 

OZK.0022.29.1.2022.JT/4 

 

Protokół Nr 195/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 11 sierpnia 2022 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 9:06 zakończenie o godz. 10:21 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny 

 Wicestarosta Mariusz Sołtys 

 Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Andrzej Gargaś, Stanisław Czochara 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

 Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi Tomasz Wosk 

Osoby zaproszone: 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach 

 Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Opinia dotycząca zwiększenia planu finansowego na zadanie pn.: „Rozbiórka obiektu 

garażowo magazynowego i budowa nowego obiektu garażowo magazynowego w Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli” na wykonanie dodatkowego zbrojenia oraz  

docieplenia dachu garaży przy Centrum Edukacji Zawodowej. 

4. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli 

w sprawie organizacji w roku szkolnym 2022/2023 dodatkowych zajęć z j. polskiego dla 

uczniów przybyłych z zagranicy. 

5. Informacja skierowana do Związku Nauczycielstwa Polskiego Okręg Podkarpacki 

w sprawie uwag do treści projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej 

Uchwałę Nr XXXVII/262/2018 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 21 marca 2018 r. 

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, 

nauczycieli prowadzących kształcenie w formie zaocznej oraz zasad zaliczania do 

wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej w szkołach prowadzonych przez 

Powiat Stalowowolski. 

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej Uchwałę Nr XXXVII/262/2018 Rady Powiatu 



Stalowowolskiego z dnia 21 marca 2018 r. w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych, nauczycieli prowadzących kształcenie w formie 

zaocznej oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej 

w szkołach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, po zaopiniowaniu przez 

organizacje związkowe. 

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu 

Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli do realizacji Rządowego 

programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w 

zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024  „Aktywna tablica” 

w 2022 roku. 

8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu 

Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli do realizacji Rządowego programu rozwijania 

szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii 

informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024  „Aktywna tablica” w 2022 roku. 

9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie upoważnienia Dyrektora Centrum 

Edukacji Zawodowej  w Stalowej Woli do realizacji Rządowego programu rozwijania 

szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii 

informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024  „Aktywna tablica” w 2022 roku. 

10. Wniosek Rady Organizacji Pozarządowych Powiatu Stalowowolskiego o sfinansowanie 

zakupu nagród dla uczestników Spartakiady Stowarzyszeń organizowanej w ramach 

Weekendu dla Zdrowia. 

11. Wniosek Prezesa Katolickiego Klubu Lekkoatletycznego „STAL” w Stalowej Woli   

w sprawie wsparcia finansowego Ogólnopolskiego Mityngu LA. 

12. Wniosek 16. Tczewskiego Batalionu Saperów o wsparcie finansowe na pokrycie części 

kosztów wykonania muralu oraz materiałów promocyjnych z okazji jubileuszu 77 – lecia 

sformowania. 

13. Wniosek Zarządu Klubu PTTK „Łazik” w Stalowej Woli o sfinansowanie zakupu nagród 

rzeczowych oraz przekazanie materiałów promocyjnych i informacyjnych dla 

wyróżniających się członków z okazji jubileuszu 40 – lecia Klubu. 

14. Wniosek Wydawnictwa „Nasz Czas” o dofinansowanie kosztów produkcji 

pełnometrażowego filmu dokumentalnego pt. ”Dawna perła techniki w Stalowej Woli.” 

15. Wniosek Prezesa Ludowego Klubu Sportowego HURAGAN Zdziechowice 

 w sprawie ufundowania 20 kompletów strojów piłkarskich dla zawodników. 

16. Wniosek Dyrektora Spółdzielczego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie  

dofinansowania kosztów organizacji imprezy muzycznej pn. „Fiesta Harmonica Festiwal”. 

17. Sprawozdanie finansowe SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej 

Woli za okres od stycznia do czerwca 2021 r. i 2022 r. 

18. Wniosek Wójta Gminy Zaleszany w sprawie wsparcia finansowego zakupu systemu 

selektywnego wywołania dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kępiu Zaleszańskim. 

19. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek 

samorządu terytorialnego w 2022 roku. 



20. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 

2022 rok. 

21. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o zwołanie XL Sesji 

Nadzwyczajnej Rady Powiatu Stalowowolskiego planowanej na dzień 18 sierpnia 

2022 roku. 

22. Wolne wnioski. 

23. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 195. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3. Opinia dotycząca zwiększenia planu finansowego na zadanie pn.: „Rozbiórka obiektu 

garażowo magazynowego i budowa nowego obiektu garażowo magazynowego w Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli” na wykonanie dodatkowego zbrojenia oraz  

docieplenia dachu garaży przy Centrum Edukacji Zawodowej. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach przedstawiła opinię dotyczącą 

zwiększenia planu finansowego na zadanie pn.: „Rozbiórka obiektu garażowo magazynowego 

i budowa nowego obiektu garażowo magazynowego w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej 

Woli” na wykonanie dodatkowego zbrojenia oraz  docieplenia dachu garaży przy Centrum 

Edukacji Zawodowej. Poinformowała, że w trakcie realizacji inwestycji pn. „Rozbiórka obiektu 

garażowo magazynowego i budowa nowego obiektu garażowo magazynowego w Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli”  stwierdzono zasadność wykonania robót dodatkowych, tj. 

wykonania dodatkowego zbrojenia konstrukcji żelbetowej oraz wykonania docieplenia dachu 

garaży. Wyjaśniła, że projekt przewidywał wykonanie jednego rdzenia zbrojenia na całej długości 

budynku, co według inspektora nadzoru jest niewystarczające i nie zapewnia stabilności i 

bezpieczeństwa. Inspektor nadzoru podjął decyzję o konieczności wykonania dodatkowego 

zbrojenia w celu wzmocnienia i zapewnienia stabilności konstrukcji budynku. Wykonawca tej 

inwestycji przedstawił wycenę wykonania dodatkowego zbrojenia na kwotę 1 406,70 zł brutto. 

Pani Naczelnik wyjaśniła również, że projekt budowlany garaży nie przewiduje docieplenia dachu. 

Powiedziała, iż zakładano, że budynek garaży będzie nieogrzewany. Wyjaśniła, że zaprojektowano 

wykonanie docieplenia ścian budynku, ale nie uwzględniono docieplenia dachu. Wyjaśniła 

również, że w celu uniknięcia skraplania pary w budynku, niezbędnym jest wykonanie docieplenia 

dachu. Poinformowała, że izolacja termiczna dachu wykonana zostanie za pomocą natrysku 

pianką poliuretanową. Poinformowała również, że wykonawca tej inwestycji przedstawił wycenę, 

zweryfikowaną przez inspektora nadzoru, wykonania docieplenia dachu pianką poliuretanową na 

kwotę 79 009,86 zł brutto. W budżecie zabezpieczona została na inwestycję pn. „Rozbiórka 

obiektu garażowo magazynowego i budowa nowego obiektu garażowo magazynowego w Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli” kwota 850 000,00 zł brutto. Łączna planowana wartość  

inwestycji wynosiła 801 235,53 zł. Ze względu na konieczność wykonania robót dodatkowych 

całkowita kwota za wykonanie przedmiotowej inwestycji wyniesie 881 652,09 zł. Naczelnik 

Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu oznajmiła, że w związku z koniecznością wykonania robót 



dodatkowych: wykonania dodatkowego zbrojenia konstrukcji żelbetowej oraz wykonania 

docieplenia dachu garaży potrzebne jest zwiększenie budżetu zadania do kwoty 882 000,00 zł tj. 

o kwotę 32 000,00 zł. Starosta Janusz Zarzeczny stwierdził, że należy wykonać roboty dodatkowe, 

tj. dodatkowe zbrojenie konstrukcji żelbetowej oraz  docieplenie dachu garaży.  Pan Starosta 

zarządził głosowanie nad decyzją  o zwiększeniu budżetu zadania pn.: „Rozbiórka obiektu 

garażowo magazynowego i budowa nowego obiektu garażowo magazynowego w Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli”  do kwoty 882 000,00 zł, tj. o kwotę 32 000,00 zł. Głosy: za 

– 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią dotyczącą zwiększenia planu finansowego na zadanie pn.: 

„Rozbiórka obiektu garażowo magazynowego i budowa nowego obiektu garażowo magazynowego 

w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli” na wykonanie dodatkowego zbrojenia oraz  

docieplenia dachu garaży przy Centrum Edukacji Zawodowej. Zarząd zadecydował o zwiększeniu 

budżetu w/w zadania do kwoty 882 000,00 zł, tj. o kwotę 32 000,00 zł, w związku z koniecznością 

wykonania robót dodatkowych: wykonania dodatkowego zbrojenia konstrukcji żelbetowej oraz 

wykonania docieplenia dachu garaży. 

Ad. 4. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli 

w sprawie organizacji w roku szkolnym 2022/2023 dodatkowych zajęć z j. polskiego dla 

uczniów przybyłych z zagranicy. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że  Dyrektor Zespołu Szkół Nr 3 im. 
Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli zwrócił  się z prośbą o organizację w roku szkolnym 
2022/2023 dodatkowych zajęć z języka polskiego w wymiarze łącznym 6 godz./tyg. dla uczniów 
technikum i branżowej szkoły I stopnia, którzy przybyli z zagranicy: 

 jednej grupy 10 obywateli Ukrainy – 2 godz. tyg., 
 obywatela Niemiec - 2 godz. tyg., 
 obywatela Irlandii - 2 godz. tyg. 

Pani Naczelnik przypomniała, że zgodnie z zapisem § 17 Rozporządzenia MEN z dnia 23 sierpnia 
2017 r. w sprawie kształcenia osób niebędących obywatelami polskimi oraz osób będących 
obywatelami polskimi, które pobierały naukę w szkołach funkcjonujących w systemach oświaty 
innych państw (Dz. U. z 2020 r., poz. 1283 z późn. zm.), dla uczniów przybywających z zagranicy, 
podlegających obowiązkowi szkolnemu lub obowiązkowi nauki, którzy nie znają języka polskiego 
albo znają go na poziomie niewystarczającym do korzystania z nauki, organ prowadzący szkołę 
organizuje w szkole dodatkową, bezpłatną naukę języka polskiego w formie dodatkowych zajęć 
lekcyjnych, w wymiarze nie niższym niż 2 godziny lekcyjne tygodniowo. Tygodniowy rozkład oraz 
wymiar godzin w/w zajęć ustala w porozumieniu z organem prowadzącym szkołę, dyrektor szkoły, 
w której są organizowane te zajęcia. Pani Naczelnik oznajmiła, że realizacja dodatkowych zajęć 
pozwoli na opanowanie języka polskiego w stopniu umożliwiającym udział w obowiązkowych 
zajęciach edukacyjnych. Poinformowała, że szacunkowy koszt organizacji w/w zajęć z języka 
polskiego ogółem wyniesie 14 881,32 zł. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad 
pozytywnym rozpatrzeniem wniosku  Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego 
w Stalowej Woli w sprawie organizacji w roku szkolnym 2022/2023 dodatkowych zajęć z j. 
polskiego dla uczniów przybyłych z zagranicy i decyzją  o organizacji w roku szkolnym 2022/2023 
dodatkowych zajęć z języka polskiego w wymiarze łącznym 6 godz./tyg. dla uczniów technikum i 
branżowej szkoły I stopnia, którzy przybyli z zagranicy: 

 jednej grupy 10 obywateli Ukrainy – 2 godz. tyg., 
 obywatela Niemiec - 2 godz. tyg., 
 obywatela Irlandii - 2 godz. tyg. 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III 

Sobieskiego w Stalowej Woli w sprawie organizacji w roku szkolnym 2022/2023 dodatkowych zajęć 

z j. polskiego dla uczniów przybyłych z zagranicy. Zarząd zadecydował o organizacji w roku 



szkolnym 2022/2023 dodatkowych zajęć z języka polskiego w wymiarze łącznym 6 godz./tyg. dla 

uczniów technikum i branżowej szkoły I stopnia, którzy przybyli z zagranicy: 

 grupa 10 obywateli Ukrainy – 2 godz. tyg., 
 obywatel Niemiec - 2 godz. tyg., 
 obywatel Irlandii - 2 godz. tyg. 

Ad. 5. Informacja skierowana do Związku Nauczycielstwa Polskiego Okręg Podkarpacki 

w sprawie uwag do treści projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej 

Uchwałę Nr XXXVII/262/2018 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 21 marca 2018 r. 

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, nauczycieli 

prowadzących kształcenie w formie zaocznej oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin 

poszczególnych zajęć w formie zaocznej w szkołach prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik przypomniała, że w dniu 7 lipca 2022 r. Zarząd 

Powiatu Stalowowolskiego przyjął projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej 

Uchwałę Nr XXXVII/262/2018 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 21 marca 2018 r. w sprawie 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, nauczycieli prowadzących 

kształcenie w formie zaocznej oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć 

w formie zaocznej w szkołach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski. Przypomniała również, 

że w/w projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego został skierowany do związków 

zawodowych reprezentatywnych w rozumieniu ustawy o Radzie Dialogu Społecznego, celem 

zaopiniowania w trybie art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 23 maja 1991 r. o związkach zawodowych (t.j. 

Dz. U. z 2022 r., poz. 854). Poinformowała, że  Zarząd Okręgu Podkarpackiego Związku 

Nauczycielstwa Polskiego, pismem z dnia 3 sierpnia 2022 r.,  wniósł uwagi do treści w/w projektu 

uchwały. Wyjaśniła, że  Zarząd Okręgu Podkarpackiego Związku Nauczycielstwa Polskiego 

stwierdził, że  pensum dla specjalistów uwzględnionych w art. 42 ust. 7 pkt 3 ustawy z dnia 

26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela (t.j. Dz.U. z 2021 r., poz. 1762 z późn. zm.) powinno zostać 

zmniejszone  z 22 do 20 godzin tygodniowo. Poinformowała, że zgodnie ze stosownymi zapisami  

ustawy o związkach zawodowych,  w razie odrzucenia w całości lub w części stanowiska związku, 

właściwy organ administracji rządowej lub samorządu terytorialnego informuje o tym związek na 

piśmie, podając uzasadnienie swojego stanowiska. Przypomniała, że  opinie związków 

zawodowych dotyczące w/w projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego mają charakter 

niewiążący. Przedstawiła informację skierowaną do Związku Nauczycielstwa Polskiego Okręg 

Podkarpacki w sprawie uwag do treści projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

zmieniającej Uchwałę Nr XXXVII/262/2018 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 21 marca 

2018 r. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, nauczycieli 

prowadzących kształcenie w formie zaocznej oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin 

poszczególnych zajęć w formie zaocznej w szkołach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski. 

Poinformowała, że  zmniejszenie pensum z 22 do 20 godzin tygodniowo dla specjalistów 

uwzględnionych w art. 42 ust. 7 pkt 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela wymusi 

ryzyko ustabilizowania przydziałów godzin ponadwymiarowych dla potrzeb utrzymania limitów 

etatów specjalistów, a nie dla potrzeb faktycznych oraz ryzyko w zatrudnieniu nawet na 

cząstkowym etacie dodatkowo innych specjalistów, by nie zwiększać ogólnej liczby etatów. 

Poinformowała również, że przepisy art. 42 d ust. 11 w/w ustawy określają odpowiednio 

obowiązkową liczbę etatów nauczycieli pedagogów specjalnych i psychologów w ogólnej liczbie 



specjalistów (nie niższa niż 25% dla każdego), których brakuje na rynku pracy wśród kadry 

nauczycielskiej. Ponadto, poinformowała, że  pensum 22 godzin dla specjalistów uwzględnionych 

w art. 42 ust. 7 pkt 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela jest zgodne z przepisami 

prawa oraz z możliwościami finansowymi Powiatu Stalowowolskiego. Zaznaczyła, iż ościenne 

powiaty i sąsiednie gminy, także przyjmują pensum dla specjalistów w wymiarze 22 godzin 

tygodniowo. Pani Naczelnik Bożena Karlik zwróciła się do Zarządu Powiatu z prośbą o przyjęcie 

informacji, celem przesłania do Związku Nauczycielstwa Polskiego Okręg Podkarpacki 

w Rzeszowie. Starosta Janusz Zarzeczny wyraził opinię, że pensum 22 godzin dla specjalistów 

uwzględnionych w art. 42 ust. 7 pkt 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela powinno 

pozostać bez zmian. Pan Starosta zarządził głosowanie nad przyjęciem informacji skierowanej do 

Związku Nauczycielstwa Polskiego Okręg Podkarpacki w sprawie uwag do treści projektu 

Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej Uchwałę Nr XXXVII/262/2018 Rady 

Powiatu Stalowowolskiego z dnia 21 marca 2018 r. w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych, nauczycieli prowadzących kształcenie w formie 

zaocznej oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej 

w szkołach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, w celu przesłania tej informacji do 

Związku Nauczycielstwa Polskiego Okręg Podkarpacki w Rzeszowie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu przyjął informację skierowaną do Związku Nauczycielstwa Polskiego Okręg 

Podkarpacki w sprawie uwag do treści projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

zmieniającej Uchwałę Nr XXXVII/262/2018 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 21 marca 2018 

r. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, nauczycieli 

prowadzących kształcenie w formie zaocznej oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin 

poszczególnych zajęć w formie zaocznej w szkołach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski. 

Informacja została przyjęta w celu przesłania jej do Związku Nauczycielstwa Polskiego Okręg 

Podkarpacki w Rzeszowie. 

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej Uchwałę Nr XXXVII/262/2018 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 21 marca 2018 r. w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych, nauczycieli prowadzących kształcenie w formie 

zaocznej oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej 

w szkołach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, po zaopiniowaniu przez 

organizacje związkowe. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że Regionalna Sekcja Oświaty 

i Wychowania NSZZ „Solidarność” Ziemia Sandomierska w Stalowej Woli i Komisja 

Międzyzakładowa Wolnego Związku Zawodowego „Forum-Oświata” w Stalowej Woli przedstawiły 

pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej 

Uchwałę Nr XXXVII/262/2018 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 21 marca 2018 r. w sprawie 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, nauczycieli prowadzących 

kształcenie w formie zaocznej oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć 

w formie zaocznej w szkołach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski. Zarząd Okręgu 

Podkarpackiego Związku Nauczycielstwa Polskiego wniósł uwagę co do treści w/w projektu 

uchwały. Pani Naczelnik Bożena Karlik przypomniała, że na mocy ustawy z dnia 12 maja 2022 r. 



o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz niektórych innych ustaw (Dz.U. z 2022 r., poz. 1116) 

w ustawie z dnia 26 stycznia 1982 r. - Karta Nauczyciela (t.j. Dz. U. z 2021 r., poz. 1762 z późn. zm.) 

od 1 września 2022 r. wprowadza się nowe stanowisko specjalisty – pedagog specjalny. 

Stanowisko to będzie funkcjonowało obok dotychczasowych, tj. pedagoga, psychologa, logopedy, 

terapeuty pedagogicznego oraz doradcy zawodowego. Pani Naczelnik przypomniała treść 

projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej Uchwałę Nr XXXVII/262/2018 

Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 21 marca 2018 r. w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych, nauczycieli prowadzących kształcenie w formie 

zaocznej oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej 

w szkołach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski. Przypomniała, że w zmienianej uchwale 

Nr XXXVII/262/2018 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 21 marca 2018 r. § 1 otrzymać ma 

nowe brzmienie z uwzględnieniem stanowiska specjalisty - pedagoga specjalnego. Oznajmiła, że 

zgodnie z nowym brzmieniem § 1 uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego Nr XXXVII/262/2018 

z dnia 21 marca 2018 r. tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć dla pedagoga specjalnego 

miałby wynosić 22 godziny, tak samo jak dla pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

zmieniającej Uchwałę Nr XXXVII/262/2018 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 21 marca 

2018 r. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, nauczycieli 

prowadzących kształcenie w formie zaocznej oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin 

poszczególnych zajęć w formie zaocznej w szkołach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, 

po zaopiniowaniu przez organizacje związkowe. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 195/1299/2022 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej Uchwałę Nr XXXVII/262/2018 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 21 marca 2018 r. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 

zawodowych, nauczycieli prowadzących kształcenie w formie zaocznej oraz zasad zaliczania do 

wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej w szkołach prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski, po zaopiniowaniu przez organizacje związkowe. 

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie upoważnienia Dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli do realizacji 

Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów 

i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024  

„Aktywna tablica” w 2022 roku. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że w ramach Rządowego programu  

rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii 

informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024 – „Aktywna tablica” w 2022 r.,  przyznano 

wsparcie finansowe w formie dotacji celowej dla Powiatu Stalowowolskiego. Wyjaśniła, że 

zgodnie z § 5 ust. 1 Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 23 października 2020 r. w sprawie 

szczegółowych warunków, form i trybu realizacji Rządowego programu  rozwijania szkolnej 

infrastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-

komunikacyjnych na lata 2020 - 2024 „Aktywna tablica” (Dz. U. z 2020 r., poz. 1883 z późn. zm.), 

w ramach udzielonego wsparcia finansowego organ prowadzący lub upoważniony przez niego 

dyrektor szkoły jest obowiązany do: 

 zakupienia sprzętu, pomocy dydaktycznych lub narzędzi do terapii; 

https://sip.lex.pl/#/document/16790821/2022-05-26?cm=DOCUMENT


 zapewnienia instalacji, uruchomienia oraz zintegrowania zakupionych urządzeń  

i oprogramowania wchodzących w skład sprzętu, pomocy dydaktycznych lub narzędzi do 

terapii z infrastrukturą szkolną przez dostawców tych urządzeń i oprogramowania; 

 zapewnienia technicznych szkoleń nauczycieli w zakresie funkcji i obsługi zakupionego 

sprzętu i oprogramowania; 

Pani Naczelnik poinformowała, że Zespół Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej 

Woli otrzymał dofinansowanie dla trzech szkół: III Liceum Ogólnokształcącego, Technikum Nr 1 i 

Branżowej Szkoły I Stopnia Nr 1 – po 13 171,52 zł (79,5% wartości projektu) - ogółem 39 514,56 

zł. Poinformowała również, że organ prowadzący musi zapewnić wkład  własny finansowy w wy-

sokości 3 400,00 zł dla każdej z trzech szkół. Ponadto, poinformowała, że przekazanie środków na 

zakup pomocy dydaktycznych nastąpi do 31 sierpnia bieżącego roku, a zadania  

w ramach programu będą realizowane przez w/w szkoły do grudnia 2022 r. Wyjaśniła, że podjęcie 

stosownej uchwały jest niezbędne do realizacji programu przez w/w szkoły. Starosta Janusz Za-

rzeczny zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 195/1300/2022 w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu 

Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli do realizacji Rządowego programu roz-

wijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii infor-

macyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024  „Aktywna tablica” w 2022 roku. 

Ad. 8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie upoważnienia Dyrektora Ze-

społu Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli do realizacji Rządowego programu rozwijania 

szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii in-

formacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024  „Aktywna tablica” w 2022 roku. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że wniosek o udzielenie wsparcia fi-

nansowego w ramach Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji 

uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024  

„Aktywna tablica” w 2022 roku, został złożony dla dwóch typów szkół wchodzących w skład Ze-

społu Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli:  Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy im. 

Ks. J. Twardowskiego oraz  Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 8 Specjalnej im. Ks. J. Twardow-

skiego. Oznajmiła, że Szkoła Specjalna Przysposabiająca do Pracy im. Ks. J. Twardowskiego nie 

uzyskała dofinansowania, natomiast  Publiczna Szkoła Podstawowa Nr 8 Specjalna im. Ks. J. Twar-

dowskiego otrzymała dofinansowanie w wysokości 35 000,00 zł (80% wartości projektu). Poin-

formowała również, że  wkład własny finansowy, który zapewni Powiat Stalowowolski, wynosił 

będzie  8 750,00 zł. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 195/1301/2022 w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu 

Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli do realizacji Rządowego programu rozwijania szkolnej in-

frastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunika-

cyjnych na lata 2020-2024  „Aktywna tablica” w 2022 roku. 

Ad. 9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie upoważnienia Dyrektora Cen-

trum Edukacji Zawodowej  w Stalowej Woli do realizacji Rządowego programu rozwijania 

szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii in-

formacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024  „Aktywna tablica” w 2022 roku. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że Centrum Edukacji Zawodowej w 

Stalowej Woli otrzymało w ramach Rządowego programu  rozwijania szkolnej infrastruktury oraz 

kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 



2020-2024 – „Aktywna tablica” w 2022 r. dofinansowanie dla  Technikum Nr 4, w wysokości 

14 000 zł (80% wartości projektu). Poinformowała również, że w/w szkoła  będzie realizowała 

zadania w ramach programu o wartości 17 500 zł, a w skład tej kwoty wchodzi wkład własny fi-

nansowy w wysokości 3 500,00 zł, który zapewni Powiat Stalowowolski. Starosta Janusz Za-

rzeczny zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 195/1302/2022 w sprawie upoważnienia Dyrektora Centrum 

Edukacji Zawodowej  w Stalowej Woli do realizacji Rządowego programu rozwijania szkolnej infra-

struktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyj-

nych na lata 2020-2024  „Aktywna tablica” w 2022 roku. 

Ad. 10. Wniosek Rady Organizacji Pozarządowych Powiatu Stalowowolskiego o sfinansowa-

nie zakupu nagród dla uczestników Spartakiady Stowarzyszeń organizowanej w ramach 

Weekendu dla Zdrowia. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi To-

masz Wosk oznajmił, że po przerwie, spowodowanej pandemią COVID-19, ponownie zorganizo-

wany zostanie Weekend dla Zdrowia. Organizatorem Weekendu dla Zdrowia jest Powiat Stalowo-

wolski. Pan Naczelnik poinformował, że w ramach Weekendu dla Zdrowia odbędzie się Sparta-

kiada Stowarzyszeń. Poinformował również, że w tym roku wydarzenia te zaplanowano na 4 

września (niedziela), we współpracy ze Spółdzielczym Domem Kultury w Stalowej Woli, w ramach 

pikniku pn. ”Razem raźniej”. Spartakiada stowarzyszeń jest organizowana po raz szósty, jej celem 

jest promocja zdrowego stylu życia, aktywności ruchowej oraz integracja i promocja środowisk 

trzeciego sektora aktywnie działających na terenie powiatu stalowowolskiego. Pan Naczelnik To-

masz Wosk poinformował, że Prezes Zarządu Rady Organizacji Pozarządowych Powiatu Stalowo-

wolskiego zwróciła się z prośbą o ufundowanie nagród w wysokości 1 000 zł dla uczestników 

spartakiady stowarzyszeń, w formie bonów do agencji reklamowej (I miejsce – bon o wartości 500 

zł, II miejsce – bon o wartości 300 zł, III miejsce – bon o wartości 200 zł). Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie nad pozytywnym przychyleniem się do  wniosku Rady Organizacji Pozarzą-

dowych Powiatu Stalowowolskiego o sfinansowanie zakupu nagród dla uczestników Spartakiady 

Stowarzyszeń organizowanej w ramach Weekendu dla Zdrowia i decyzją o wsparciu finansowym 

organizacji Spartakiady Stowarzyszeń w kwocie 1 000 zł ze środków budżetu Powiatu Stalowo-

wolskiego, z przeznaczeniem na zakup nagród – bonów do agencji reklamowej (I miejsce – 500 zł, 

II miejsce – 300 zł, III miejsce – 200 zł). Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie przychylił się do wniosku Rady Organizacji Pozarządowych Powiatu Sta-

lowowolskiego o sfinansowanie zakupu nagród dla uczestników Spartakiady Stowarzyszeń organi-

zowanej w ramach Weekendu dla Zdrowia. Zarząd postanowił wesprzeć finansowo organizację Spar-

takiady Stowarzyszeń w kwocie 1 000 zł ze środków budżetu Powiatu Stalowowolskiego, z przezna-

czeniem na zakup nagród – bonów do agencji reklamowej (I miejsce – 500 zł, II miejsce – 300 zł, III 

miejsce – 200 zł). 

Ad. 11. Wniosek Prezesa Katolickiego Klubu Lekkoatletycznego „STAL” w Stalowej Woli   

w sprawie wsparcia finansowego Ogólnopolskiego Mityngu LA. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi To-

masz Wosk oznajmił, że Katolicki Klub Lekkoatletyczny „STAL” w Stalowej Woli organizuje „Ogól-

nopolski Mityng Lekkoatletyczny”, który odbędzie się w dniu 27 sierpnia 2022 r. na stadionie lek-

koatletycznym przy ul. Staszica 2 w Stalowej Woli. Pan Naczelnik poinformował, że zawody roz-

grywane będą w kategoriach kobiet i mężczyzn, w następujących dyscyplinach: biegi na 100m, 

300m, 400m, 600m, sztafeta 4x400m, skok w dal, skok wzwyż, pchnięcie kulą, rzut dyskiem, rzut 



młotem, rzut oszczepem, 100m ze startu wspólnego dzieci - rocznik 2012 i młodsi. Poinformował 

również, że na podstawie danych za rok ubiegły należy spodziewać się, iż w tegorocznym Mityngu 

weźmie udział około 300 zawodników, głównie z klubów sportowych województwa podkarpac-

kiego, lubelskiego i świętokrzyskiego. Ponadto, poinformował, że Prezes Klubu zwrócił się z wnio-

skiem o ufundowanie,  w kwocie 1 500,00 zł medali dla zwycięzców organizowanych zawodów. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi za-

proponował, aby Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Katolickiego Klubu Lek-

koatletycznego „STAL” w Stalowej Woli   w sprawie wsparcia finansowego Ogólnopolskiego Mi-

tyngu LA i zadecydował o dofinansowaniu przedsięwzięcia w kwocie 1 500,00 zł, z przeznacze-

niem na medale dla zwycięzców organizowanych zawodów. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku  Prezesa Katolickiego Klubu Lekkoatletycz-

nego „STAL” w Stalowej Woli w sprawie wsparcia finansowego Ogólnopolskiego Mityngu LA i de-

cyzją o dofinansowaniu przedsięwzięcia w kwocie 1 500,00 zł, z przeznaczeniem na medale dla 

zwycięzców organizowanych zawodów. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Katolickiego Klubu Lekkoatletycznego 

„STAL” w Stalowej Woli   w sprawie wsparcia finansowego Ogólnopolskiego Mityngu LA. Zarząd za-

decydował o dofinansowaniu powyższego przedsięwzięcia w kwocie 1 500,00 zł, z przeznaczeniem 

na medale dla zwycięzców organizowanych zawodów. 

Ad. 12. Wniosek 16. Tczewskiego Batalionu Saperów o wsparcie finansowe na pokrycie czę-

ści kosztów wykonania muralu oraz materiałów promocyjnych z okazji jubileuszu 77 – le-

cia sformowania. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi To-

masz Wosk poinformował, że uroczyste obchody jubileuszu 77 – lecia sformowania  16. Tczew-

skiego Batalionu Saperów im. płk. Franciszka Niepokólczyckiego odbędą się 9 września 2022 r. 

Poinformował również, że dowódca 16. Tczewskiego Batalionu Saperów im. płk. Franciszka Nie-

pokólczyckiego stacjonującego w Nisku zwrócił się z prośbą o wsparcie finansowe na pokrycie 

części kosztów wykonania muralu oraz materiałów promocyjnych z okazji jubileuszu 77 – lecia 

formowania. Pan Naczelnik poinformował także, że Wydział Promocji, Kultury, Zdrowia i Współ-

pracy z Organizacjami Pozarządowymi proponuje, aby wesprzeć finansowo organizację jubileuszu 

77 – lecia sformowania batalionu w kwocie 1 000 zł ze środków budżetu Powiatu Stalowowol-

skiego, z przeznaczeniem na zakup materiałów promocyjnych. Starosta Janusz Zarzeczny zarzą-

dził głosowanie nad pozytywnym przychyleniem się  do wniosku 16. Tczewskiego Batalionu Sa-

perów o wsparcie finansowe na pokrycie części kosztów wykonania muralu oraz materiałów pro-

mocyjnych z okazji jubileuszu 77 – lecia sformowania i decyzją o wsparciu finansowym organiza-

cji jubileuszu 77 – lecia sformowania batalionu w kwocie 1 000 zł ze środków budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego, z przeznaczeniem na zakup materiałów promocyjnych. Głosy: za – 5, przeciw 

– 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie przychylił się do wniosku 16. Tczewskiego Batalionu Saperów o wsparcie 

finansowe na pokrycie części kosztów wykonania muralu oraz materiałów promocyjnych z okazji 

jubileuszu 77 – lecia sformowania. Zarząd postanowił wesprzeć finansowo organizację jubileuszu 77 

– lecia sformowania batalionu w kwocie 1 000 zł ze środków budżetu Powiatu Stalowowolskiego, 

z przeznaczeniem na zakup materiałów promocyjnych. 

 

 



Ad. 13. Wniosek Zarządu Klubu PTTK „Łazik” w Stalowej Woli o sfinansowanie zakupu na-

gród rzeczowych oraz przekazanie materiałów promocyjnych i informacyjnych dla wyróż-

niających się członków z okazji jubileuszu 40 – lecia Klubu. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi To-

masz Wosk poinformował, że na wrzesień bieżącego roku zaplanowany został jubileusz  40 – lecia 

Klubu PTTK „Łazik” w Stalowej Woli. Poinformował również, że Prezes Zarządu Klubu PTTK „Ła-

zik” w Stalowej Woli zwróciła się z prośbą o sfinansowanie zakupu nagród rzeczowych w wysoko-

ści 1 500 zł oraz o przekazanie materiałów promocyjnych i informacyjnych w ilości  ok. 50 – 60 

zestawów. Nagrody oraz zestawy promocyjne zostałyby wręczone wyróżniającym się członkom 

Klubu, podczas uroczystej akademii z okazji jubileuszu 40 – lecia Klubu PTTK „Łazik”. Pan Naczel-

nik Tomasz Wosk oznajmił, że Wydział Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi posiada materiały promocyjne i informacyjne, które mogłyby zostać przekazane 

wyróżniającym się członkom Klubu. Oznajmił również, że stanowisko Wydziału Promocji, Kultury, 

Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi dotyczące sfinansowania zakupu nagród 

rzeczowych dla wyróżniających się członków Klubu jest negatywne, ponieważ  środki w budżecie 

Powiatu Stalowowolskiego przewidziane na zadania z zakresu promocji są ograniczone. Po odby-

ciu rozmowy z uczestnikami posiedzenia, Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad 

podjęciem decyzji  o przekazaniu materiałów promocyjnych dla wyróżniających się członków 

Klubu PTTK „Łazik” w Stalowej Woli z okazji jubileuszu 40 – lecia tego Klubu i nie sfinansowaniu 

zakupu nagród rzeczowych. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu rozpatrzył wniosek Zarządu Klubu PTTK „Łazik” w Stalowej Woli o sfinansowanie 

zakupu nagród rzeczowych oraz przekazanie materiałów promocyjnych i informacyjnych dla wyróż-

niających się członków z okazji jubileuszu 40 – lecia Klubu. Zarząd zadecydował o przekazaniu ma-

teriałów promocyjnych dla wyróżniających się członków Klubu PTTK „Łazik” w Stalowej Woli, z oka-

zji jubileuszu 40 – lecia tego Klubu. Jednocześnie, ze względu na ograniczone środki w budżecie Po-

wiatu Stalowowolskiego przewidziane na zadania z zakresu promocji, Zarząd postanowił, że nie sfi-

nansuje zakupu nagród rzeczowych. 

Ad. 14. Wniosek Wydawnictwa „Nasz Czas” o dofinansowanie kosztów produkcji pełnome-

trażowego filmu dokumentalnego pt. ”Dawna perła techniki w Stalowej Woli.” 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi To-

masz Wosk poinformował, że redaktor naczelny Wydawnictwa „Nasz Czas” Piotr Jackowski zwró-

cił się z prośbą o dofinansowanie kosztów produkcji filmu dokumentalnego pt. „Dawna perła tech-

niki w Stalowej Woli” kwotą 5 000 zł.  Film dokumentalny został zrealizowany przez Wydawnic-

two „Nasz Czas”. Pan Naczelnik Tomasz Wosk poinformował, że tematyka filmu dotyczy dawnych 

Warsztatów Szkolnych, mieszczących się w dzisiejszej siedzibie Muzeum COP-u. Oznajmił, że 

w budżecie Powiatu Stalowowolskiego nie zostały zabezpieczone środki na dofinansowanie kosz-

tów produkcji w/w filmu dokumentalnego. Poinformował, że film można bezpłatnie obejrzeć na 

kanale naszczas24.pl w internetowym serwisie YouTube. Starosta Janusz Zarzeczny stwierdził, że 

w budżecie Powiatu Stalowowolskiego obecnie nie ma wystarczających środków, aby dofinanso-

wać koszty produkcji omawianego filmu dokumentalnego. Pan Starosta zarządził głosowanie nad 

rozpatrzeniem wniosku Wydawnictwa „Nasz Czas” o dofinansowanie kosztów produkcji pełno-

metrażowego filmu dokumentalnego pt. ”Dawna perła techniki w Stalowej Woli”. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu negatywnie rozpatrzył wniosek Wydawnictwa „Nasz Czas” o dofinansowanie kosz-

tów produkcji pełnometrażowego filmu dokumentalnego pt. ”Dawna perła techniki w Stalowej Woli.” 

Wniosek został rozpatrzony negatywnie ze względu na brak środków zabezpieczonych na w/w cel 

w budżecie Powiatu Stalowowolskiego. 



Ad. 15. Wniosek Prezesa Ludowego Klubu Sportowego HURAGAN Zdziechowice 

 w sprawie ufundowania 20 kompletów strojów piłkarskich dla zawodników. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi To-

masz Wosk poinformował, że  Prezes Ludowego Klubu Sportowego HURAGAN Zdziechowice 

zwrócił się z prośbą o ufundowanie 20 kompletów strojów piłkarskich i 20 sztuk toreb na sprzęt 

dla zawodników, na łączną kwotę 6 000 zł. Na zakupionym sprzęcie sportowym zamieszczony zo-

stanie Herb Powiatu Stalowowolskiego, co pozwoli na jego promowanie oraz reklamowanie pod-

czas wszystkich rozgrywek. Klub zobowiązuje się również do wywieszania banneru reklamowego 

Powiatu na każdym meczu, którego będzie gospodarzem. Starosta Janusz Zarzeczny wyraził opi-

nię, że w związku z otwarciem nowego boiska w Zdziechowicach warto sfinansować zakup 20 

kompletów strojów piłkarskich i 20 sztuk toreb na sprzęt dla zawodników Ludowego Klubu Spor-

towego HURAGAN Zdziechowice. Pan Starosta stwierdził, że możliwość trenowania przez zawod-

ników klubu na nowym, dobrze wyposażonym boisku może przyczynić się do uzyskiwania przez 

klub lepszych wyników.  Wywiązała się dyskusja pomiędzy Starostą Januszem Zarzecznym a po-

zostałymi uczestnikami posiedzenia. Pan Starosta zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpa-

trzeniem wniosku  Prezesa Ludowego Klubu Sportowego HURAGAN Zdziechowice w sprawie 

ufundowania 20 kompletów strojów piłkarskich dla zawodników i decyzją o sfinansowaniu za-

kupu 20 kompletów strojów piłkarskich i 20 sztuk toreb na sprzęt dla zawodników, za łączną 

kwotę 6 000 zł. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Ludowego Klubu Sportowego HURAGAN 

Zdziechowice w sprawie ufundowania 20 kompletów strojów piłkarskich dla zawodników. Zarząd 

postanowił sfinansować zakup 20 kompletów strojów piłkarskich i 20 sztuk toreb na sprzęt dla za-

wodników, za łączną kwotę 6 000 zł. 

Ad. 16. Wniosek Dyrektora Spółdzielczego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie  dofi-

nansowania kosztów organizacji imprezy muzycznej pn. „Fiesta Harmonica Festiwal”. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi To-

masz Wosk oznajmił, że  Spółdzielczy Dom Kultury  w Stalowej Woli, w dniach od 22 do 23 paź-

dziernika 2022 r.  organizuje już po raz ósmy festiwal muzyczny pn. „Fiesta Harmonica Festiwal”. 

Pan Naczelnik Tomasz Wosk poinformował, że w ramach imprezy będzie można m.in. uczestniczyć 

w spotkaniach muzycznych oraz w warsztatach gry na harmonijce ustnej, mających charakter 

otwarty. Poinformował również, że Dyrektor Spółdzielczego Domu Kultury  zwrócił się z wnio-

skiem o dofinansowanie festiwalu, w kwocie 4 000,00 zł, którą, w przypadku jej przyznania prze-

znaczy na pokrycie kosztów honorariów artystów muzyków biorących udział w Festiwalu. Pan 

Naczelnik Tomasz Wosk poinformował ponadto, że Wydział Promocji, Kultury, Zdrowia i Współ-

pracy z Organizacjami Pozarządowymi proponuje, aby Zarząd Powiatu przychylił się do wniosku 

Dyrektora Spółdzielczego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie  dofinansowania kosztów or-

ganizacji imprezy muzycznej pn. „Fiesta Harmonica Festiwal”. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie nad przychyleniem się do wniosku Dyrektora Spółdzielczego Domu Kultury w Stalo-

wej Woli w sprawie  dofinansowania kosztów organizacji imprezy muzycznej pn. „Fiesta Harmo-

nica Festiwal” i decyzją o dofinansowaniu festiwalu kwotą 4000,00 zł, z przeznaczeniem na po-

krycie kosztów honorariów artystów muzyków biorących udział w Festiwalu. Głosy: za – 5, prze-

ciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu przychylił się do wniosku Dyrektora Spółdzielczego Domu Kultury w Stalowej Woli 

w sprawie  dofinansowania kosztów organizacji imprezy muzycznej pn. „Fiesta Harmonica Festiwal”. 

Zarząd postanowił dofinansować festiwal  kwotą 4000,00 zł, z przeznaczeniem na pokrycie kosztów 

honorariów artystów muzyków biorących udział w Festiwalu. 



Ad. 17. Sprawozdanie finansowe SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalo-

wej Woli za okres od stycznia do czerwca 2021 r. i 2022 r. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła sprawozdanie finansowe SP ZZOZ Powiatowego Szpi-

tala Specjalistycznego w Stalowej Woli za okres od stycznia do czerwca 2021 r. i 2022 r. Oznajmiła, 

że wynik finansowy szpitala za okres od stycznia do czerwca 2022 roku stanowi stratę w wysoko-

ści powyżej 14 000 000 złotych. Zwróciła uwagę, że strata za ten okres jest o ponad 4 000 000 

złotych większa niż strata za analogiczny okres roku ubiegłego. 

Zarząd Powiatu przyjął sprawozdanie finansowe SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego 

w Stalowej Woli za okres od stycznia do czerwca 2021 r. i 2022 r. 

Ad. 18. Wniosek Wójta Gminy Zaleszany w sprawie wsparcia finansowego zakupu systemu 

selektywnego wywołania dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kępiu Zaleszańskim. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa oznajmiła, że do Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli wpły-

nął wniosek Wójta Gminy Zaleszany w sprawie wsparcia finansowego zakupu systemu selektyw-

nego wywołania dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kępiu Zaleszańskim. Oznajmiła również, że 

dofinansowanie zakupu systemu selektywnego wywołania dla jednostki OSP, w formie pomocy  

finansowej dla Gminy,  zostało zaplanowane w uchwale budżetowej powiatu. Ponadto, wyjaśniła, 

że projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek 

samorządu terytorialnego w 2022 roku, który zostanie poddany pod głosowanie w punkcie 19. 

porządku posiedzenia, dotyczy wsparcia finansowego zakupu w/w sprzętu dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Kępiu Zaleszańskim. Pani Skarbnik omówiła wniosek Wójta Gminy Zaleszany. Poinfor-

mowała, że jednostce OSP w Kępiu Zaleszańskim udało się pozyskać środki finansowe na zakup 

systemu selektywnego wywołania z różnych źródeł. Poinformowała również, że koszt w/w 

sprzętu wynosi 13 500 zł. Poinformowała ponadto, że Wójt Gminy Zaleszany zwrócił się do Po-

wiatu Stalowowolskiego z prośbą o wsparcie finansowe  zakupu systemu selektywnego wywoła-

nia dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kępiu Zaleszańskim w wysokości 4000 zł. Starosta Janusz 

Zarzeczny wyraził opinię, że należy wesprzeć finansowo zakup w/w sprzętu. Pan Starosta zarzą-

dził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku  Wójta Gminy Zaleszany w sprawie 

wsparcia finansowego zakupu systemu selektywnego wywołania dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Kępiu Zaleszańskim. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Wójta Gminy Zaleszany w sprawie wsparcia finan-

sowego zakupu systemu selektywnego wywołania dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kępiu Zaleszań-

skim. Zarząd zaproponował, aby udzielić pomocy finansowej w wysokości 4 000 zł dla Gminy Zale-

szany na dofinansowanie zakupu systemu selektywnego wywołania dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Kępiu Zaleszańskim. 

Ad. 19. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jed-

nostek samorządu terytorialnego w 2022 roku. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowol-

skiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udziele-

nia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego w 2022 roku. Starosta Ja-

nusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 195/1303/2022 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Po-

wiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu 

terytorialnego w 2022 roku. 



Ad. 20. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego 

na 2022 rok. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w 

sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2022 rok. Starosta Janusz Zarzeczny za-

rządził głosowanie nad podjęciem uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przy-

jęcia projektu  uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2022 rok. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 195/1304/2022 w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady Po-

wiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2022 rok. 

Ad. 21. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o zwołanie XL Sesji 

Nadzwyczajnej Rady Powiatu Stalowowolskiego planowanej na dzień 18 sierpnia 

2022 roku. 

Starosta Janusz Zarzeczny omówił wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowol-

skiego o zwołanie XL Sesji Nadzwyczajnej Rady Powiatu Stalowowolskiego planowanej na dzień 

18 sierpnia 2022 roku. Przedstawił proponowany porządek obrad sesji nadzwyczajnej. Zarządził 

głosowanie nad przyjęciem wniosku. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu przyjął wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o zwołanie 

XL Sesji Nadzwyczajnej Rady Powiatu Stalowowolskiego planowanej na dzień 18 sierpnia 2022 roku. 

Ad. 22. Wolne wnioski. 

Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda przedstawił odpowiedź Zarządu Dróg Powiatowych w Stalo-

wej Woli na pismo z dnia 4 sierpnia 2022 r. w sprawie wniosku Członka Zarządu Powiatu Pana 

Stanisława Czochary dotyczącego budowy chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 1033R Bojanów 

– Spie. W treści odpowiedzi, Zarząd Dróg Powiatowych w Stalowej Woli poinformował, że inwe-

stycja pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1033R Bojanów – Spie w zakresie budowy chodnika 

na odcinku od skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 861 Bojanów – Kopki” jest realizowana w 

ramach tzw. „zadań wspólnych” z Gminą Bojanów na mocy stosownej umowy. Wstępny, uzgod-

niony z Gminą Bojanów zakres inwestycji obejmował odcinek o długości 350 metrów od skrzyżo-

wania z drogą wojewódzką nr 861 w kierunku centrum miejscowości. W trakcie opracowywania 

dokumentacji projektowej, mając na uwadze zabezpieczone w budżecie środki finansowe stwier-

dzono możliwość zwiększenia zakresu robót do odcinka o długości 420 metrów, i taki odcinek jest 

obecnie realizowany. Odcinek o w/w długości zapewnia komunikację dla pieszych do przystanku 

autobusowego oraz przedszkola zlokalizowanych po przeciwnej stronie drogi. Taki był cel budowy 

przedmiotowego ciągu pieszego i takie też zostały wspólnie z Gminą Bojanów poczynione uzgod-

nienia. W treści swojego pisma, Zarząd Dróg Powiatowych nadmienił, iż pozostały odcinek drogi 

powiatowej nr 1033R Bojanów – Spie do samej granicy z powiatem kolbuszowskim jest wyposa-

żony w ciąg pieszy, zrealizowany etapowo w latach ubiegłych. Na obecnym etapie Zarząd Dróg 

Powiatowych nie posiada w budżecie środków finansowych na realizację inwestycji, poza zapla-

nowanymi w uzgodnionym zakresie i wprowadzonymi do planu budżetu w ramach tzw. „zadań 

wspólnych” z gminami. Starosta Janusz Zarzeczny poinformował, że odbył rozmowę z Wójtem 

Gminy Bojanów dotyczącą budowy chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 1033R Bojanów – Spie, 

realizowanej wspólnie z Gminą Bojanów. Pan Starosta poinformował, że podczas rozmowy Wójt 

oznajmił, że w bieżącym roku Gmina Bojanów nie przeznaczy już żadnych środków finansowych 

na budowę nowego odcinka w/w chodnika. Pan Starosta powiedział, że budowa nowego odcinka 

chodnika być może zostanie przeprowadzona, lecz nie dojdzie do tego w bieżącym roku. Oznajmił, 



że przedsięwzięcie to może zostać zrealizowane w przyszłym roku, jeżeli Gmina Bojanów prze-

znaczy na nie środki finansowe, ponieważ  musi ono być realizowane wspólnie, przez dwa samo-

rządy. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby poruszyć jakieś inne te-

maty? Członek Zarządu Powiatu Grzegorz Idec zwrócił uwagę, że obszary przy drodze powiatowej 

położonej w Gminie Zaleszany, znajdujące się pomiędzy chodnikami a jezdnią, w szczególności ka-

nały odprowadzające wodę deszczową, a także same chodniki, są w znacznym stopniu zarośnięte 

trawą. Pan Grzegorz Idec zwrócił również uwagę, że zarastanie trawą w/w kanałów odprowadza-

jących wodę deszczową uniemożliwia prawidłowe odprowadzanie wody. Starosta Janusz Za-

rzeczny zaproponował, aby wystąpić do Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli  z wnioskiem 

o dokonanie przeglądu stanu chodników i obszarów znajdujących się pomiędzy chodnikami a 

jezdnią, położonych przy drogach powiatowych na terenie całego powiatu stalowowolskiego. Po 

odbyciu przez uczestniczących w posiedzeniu rozmowy,  Zarząd Powiatu Stalowowolskiego po-

stanowił wystąpić do Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli z wnioskiem o dokonanie prze-

glądu stanu chodników i obszarów znajdujących się pomiędzy chodnikami a jezdnią, położonych 

przy drogach powiatowych na terenie całego powiatu - ze szczególnym uwzględnieniem kanałów 

odprowadzających wodę deszczową. 

Ad. 23. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie. 

 

Protokołował: 

Jędrzej Toman 

 

                                                                     Janusz Zarzeczny 

                                                                     Starosta Stalowowolski 

                 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 


